

UL-CN Mark Product Certification Certificate

Certificate No.

[NUMBER ARIAL 12PT]

Issue date

YYYY-MM-DD

Expiration date

YYYY-MM-DD

This is to acknowledge that

[Applicant Name and Address]

has had

Product Name; Model; Trademark

evaluated and meets the requirements of the standard

[Standards]

[Standard descriptor or identifier or scope/purpose/achievement of certificate]

Original Issue Date (if applicable)

General Manager
Steven Shi

UL-CCIC Company Limited

No. 2, Chengwan Road, Suzhou Industrial Park, Suzhou, Jiangsu 215122, China

<https://www.ulsolutions.com.cn/>

This is to certify that representative sample(s) of the Product described herein ("Certified Product") have been investigated and found in compliance with the Standard(s) indicated on this certificate, in accordance with the UL-CN MARK PRODUCT CERTIFICATION SCHEME Requirements. The designated Certificate holder is entitled to use the UL-CN Mark Product Certification Mark for the Certified Product manufactured at the production site(s) identified above, in accordance with the UL-CN Mark Product Certification Service Agreement. Only those Products bearing the UL-CN Mark Product Certification Mark should be considered as being covered by UL-CN Mark Product Certification Mark Service. This Certificate shall remain valid through the expiration date, unless terminated earlier in accordance with the Service Agreement including without limitation if the Standard(s) identified on this Certificate is amended or withdrawn prior the expiration date.

UL-CN 标志产品认证证书

证书编号:

[NUMBER ARIAL 12PT]

发证日期:

YYYY-MM-DD

有效期至

YYYY-MM-DD

谨此确认

[认证委托人名称、地址]

的以下产品

产品名称、型号、商标

已进行了评价并满足以下标准的要求

[产品标准:]

[标准名称]

首次发证日期: (如适用)

总经理
施峻

苏州 UL 美华认证有限公司
江苏省苏州市工业园区澄湾路 2 号
<https://www.ulsolutions.com.cn/>

该证书证明, 在该证书上所列之产品的代表样品已通过相关评价, 符合该证书所列之产品标准 (及技术要求) 和 UL-CN 标志产品认证要求。依据 UL-CN 标志产品认证服务协议, 本证书所指定的证书持有人有权在被认证的产品上使用 UL-CN 标志产品认证标志, 而该产品应由本证书认定的生产企业所生产。UL-CN 标志产品认证标志服务仅适用于带有 UL-CN 标志产品认证标志的产品。该证书在到期日之前都有效, 除非按照服务协议, 包括但不限于该证书所列之产品标准 (及技术要求) 在到期日之前修订或撤销。



UL-CN 标志产品认证证书

UL-CN Mark Product Certification Certificate

证书编号/Certificate No.: UL-CN-XXXXX

生产者(制造商)
Manufacturer

地址
Address

生产企业
Production site

地址
Address

额定参数
Rated parameter

认证模式: 型式试验+初始工厂检查 + 获证后监督检查
Certification mode: Type Testing + Initial Factory Inspection + Follow up Factory Inspection

认证规则
Certification rule

产品标准和技术要求
Standards and technical requirements

测试报告号
Test report no.

额外信息
Additional information:

UL-CN 标志产品认证证书 附录

Appendix of UL-CN Mark Product Certification Certificate

UL-CN 标志产品认证标志

UL-CN Mark Product Certification Mark

UL-CN 标志产品认证标志（UL-CN Mark）如下所示，该标志仅可用于已认证的产品之上，其最小尺寸没有限定，但须使之清晰可辨。以下为建议内容，请参考。

The UL-CN Mark Product Certification Mark (UL-CN Mark), as displayed below, shall appear on certified products only. Minimum size is not specified, as long as the Mark is legible. The following is suggested.



或者

注：NC12345为申请者识别码。

Note: NC12345 is the applicant identification number.

UL-CN 标志产品认证标志由基本的认证标志(如上图所示)及认证范围模块组成。

The UL-CN Mark Certification Mark consists of the Basic Certification Mark (as illustrated above) and a module to detail the scope of certification.

UL认证标志的详细信息以及使用方法，请登陆 <https://www.ulsolutions.com.cn/>

Detailed guidelines regarding the appearance and use of the UL Certification Mark are available at <https://www.ulsolutions.com.cn/>

UL-CN 标志产品认证的认证标志应与认证证书的内容保持一致。

All content shall be in accordance with the details provided on this UL-CN Mark Product Certification Certificate.

本证书的有效性查询请参考 <https://www.ulsolutions.com.cn/>

This Certificate can be verified via <https://www.ulsolutions.com.cn/>